











「古典文學」續

我生之初，倘無為我生後，遂此百福，倘無無化旁日...

這雨首詩寫小民的痛苦，寫出了受壓迫者強烈的怨憤，沉痛的陳訴...

田園詩人的注意，只有那「編衣其巾」，衣飾樸素的一位姑娘才進佔了他的心...

亂金剛

第七回 立決雌雄 降降降降降降 一些客人聽了，有的本來要走，現在也不走了...

白就上前問道：姓魏的，你現在是打算拚命，還是打算比武...

吃的民族

德國人一向愛吃，在十六世紀的時候，日耳曼人的飲食好，已經出了名...

物歸原主

一九三五年的聖誕節，距今已二十多年了，美國米布根州的明蒂亞克地方...

醉鄉中人

「喂，對不起，警察先生，我在那裏呢？」

蘇格蘭場的警犬

英國的蘇格蘭場警探負責辦理的罪惡案件，範圍包括烟烟密的七百五十里市...

智慧的花朵

一個美好的面孔是最好的推薦書，伊利亞白一世...

客中春感一首

其一 江湖煙雨動離人，暮柳寒風舞舞人...

呼聲

青年們，起來吧！掃除獨裁專政的權力，溶化惡劣思想於正途...

青年們，起來吧！我們要求自由不容獨裁者專政，應該把我們的正義精神振展...

Advertisement for Bank of Montreal, featuring 'MY BANK' logo and text about services and interest rates.

Advertisement for Owl Drug Co. listing various medicines like Quinsone, Doan's, and others with prices.

Advertisement for McGavin's Milk Loaf, highlighting its freshness and health benefits.

Advertisement for Cornett Bros. shoes, emphasizing quality and variety.

Advertisement for FOO HUNG CO. LTD. featuring 'Yearly Goods' and various merchandise.

Advertisement for Pitman Optical Ltd. offering eye exams and contact lenses.

Advertisement for Wing Tai Co. selling various food products like duck, fish, and meat.

Advertisement for Hop Yick Co. featuring winter products and gifts.

Advertisement for Heatley Trading Co. Ltd. selling various tobacco and cigars.

Advertisement for New Chungking Restaurant, highlighting its food and atmosphere.

Advertisement for K.C. Book Club, listing various books and subscription information.





